

# CVSTOS

THE TIME KEEPER

## CHALLENGE III TOURBILLON by ERIC KUSTER

Antonio Terranova, chief designer and co-founder of Cvstos, joins forces with renowned Dutch interior designer Eric Kuster.

This new partnership highlights the taste of the beautiful things shared by the two artists. Indeed, the quest for perfection and precision in detail are the master words that are found in the work of Eric Kuster as well as on Cvstos timepieces.

This marriage between two aesthetes opens a new era in the Cvstos collections with a second piece this year The Flying Tourbillon in a limited edition of 14 pieces, lucky number of Eric Kuster. This Tourbillon dresses with details dear to Kuster like the camouflage pattern and the green and orange colors that give this piece power and sportiness.

## ERIC KUSTER

Top Dutch interior designer Eric Kuster's own label lives under the marque of Metropolitan Luxury. There could not be two words better suited to sit side-by-side and describe his inimitable style, which relies on the perfect balance of classic and contemporary, European and international. In addition to exclusive residential projects from Curaçao to London, his projects also include yacht interior design and hotels, as well as commercial interior design projects, ranging from legendary Amsterdam club Jimmy Woo's to Barcelona's Camp Nou Stadium. Kuster consistently exceeds the expectations of his clients, who are as picky as they are prominent. He succeeds by ensuring that individual elements are as impeccable as the whole. From every textile to each piece of furniture, and each artwork to every colour combination, craftsmanship is key. The Dutch native says of his work: "There is a signature, but every project is bespoke like creating an haute couture dress or tailored suit. It has to be the perfect fit. I do not do copy and paste."

## Technical Data

**CHALLENGE case** Tonneau-shaped, 53.70mm X 41mm

**Materials** Titanium and Rose Gold 5N

**Caseback** Open with sapphire crystal

**Crystal Sapphire** none-reflecting coating

**Water-resistance** 100 meters

**Screws** Polished titanium grade 5 with black PVD, exclusive CVSTOS TECHNOLOGY pattern

**Crown** Screw-down, polished black titanium grade 5, Nitril insert

**Dial** Sapphire, CVSTOS TECHNOLOGY decoration

**Indexes** Orange super-Luminova treated

**Hands** Pierced and orange Super-Luminova treated

**Calibre** CVSTOS 2600 Tourbillon

**Functions** Flying tourbillon, 3 x 20 second indication

**Power-reserve** 72 hours minimum

**Mvt components** 197

**Bracelet** Rubber (Nitril-NBR®) or textile with camo pattern

**Buckle** Folding clasp or pin buckle

**Swiss made**

# CVSTOS

THE TIME KEEPER

## CHALLENGE III TOURBILLON by ERIC KUSTER

Antonio Terranova, designer en chef et co-fondateur de la marque Cvstos, joint ses forces avec le célèbre designer d'intérieur néerlandais Eric Kuster.

Ce nouveau partenariat met en avant le goût des belles choses que partagent les deux artistes. En effet, la recherche de la perfection et la précision dans les détails sont les maitre-mots que l'on retrouve dans le travail d'Eric Kuster ainsi que sur les garde-temps Cvstos.

Ce mariage entre deux esthètes ouvre une nouvelle ère dans les collections Cvstos avec un deuxième modèle un Tourbillon Volant en série limitée de 14 pièces, chiffre fétiche d'Eric Kuster. Ce Tourbillon s'habille de détails chers à Kuster comme le motif camouflage et les couleurs verte et orange qui confèrent à cette pièce sportivité et puissance.

### Eric Kuster

Son propre label vit sous la marque Metropolitan Luxury. Il ne saurait y avoir deux mots plus appropriés pour décrire son style inimitable, qui repose sur l'équilibre parfait entre classique et contemporain, européen et international.

En plus de projets résidentiels exclusifs de Curaçao à Londres, ses projets incluent le design d'intérieur de yacht et d'hôtels, ainsi que des projets s'étendant du club légendaire d'Amsterdam Jimmy Woo au stade de Camp Nou de Barcelone. Kuster dépasse constamment les attentes de ses clients, qui sont aussi pointilleux que proéminents. Il s'assure que les éléments individuels sont aussi impeccables que l'ensemble. De chaque textile à chaque meuble et de chaque œuvre d'art à chaque combinaison de couleurs, l'artisanat est la clé. Le néerlandais dit de son travail: «Il y a une signature, mais chaque projet est fait sur mesure comme la création d'une robe haute couture ou d'un costume sur mesure. Il doit être unique et impeccable. Je ne fais pas de copier-coller.»

### Fiche Technique

**Boîtier CHALLENGE** Tonneau, 53.70mm X 41mm

**Matériaux** Titane et or rose 5Nl

**Fond** Ouvert

**Glace** Saphir antireflet

**Étanchéité** 100 mètres (10 ATM)

**Vis** Titane grade 5 poli, profilé exclusive CVSTOS

**Couronne** Vissée, titane grade 5 poli, insert caoutchouc

**Cadran** saphir, décor exclusif CVSTOS TECHNOLOGY

**Index** traités Super-Luminova orange

**Aiguilles** Ajourées et traitées Super-Luminova orange

**Calibre** CVSTOS 2600 Tourbillon

**Fonctions** Tourbillon et indicateur de 3x20 secondes

**Réserve de marche** 72 heures

**Composant mvt** 197

**Bracelet** Caoutchouc ou textile camouflage

**Fermoir** Boucle déployante ou ardillon

**Manufacturé en Suisse**